
 

 

BOELSKIFTE ADVOKATER A/S CVR NR. 3460 3545 

 

 
Beslutningsreferat 

 
 
År 2020, onsdag den 8. juli kl.19.00 afholdtes ordinær generalforsamling i Andelsboligforeningen 

Alexandrahus på Cafe Bjerget – Bispebjerg Torv 8, 2400 København NV. 

  

38 ud af 66 andelslejligheder var repræsenteret, herunder 11 ved skriftlig og gyldig fuldmagt.  

Endvidere deltog fra Boelskifte Administration A/S direktør Andreas Elleby og administrator Frederik 

Wie Johansen. 

 

Dagsorden i henhold til indkaldelse af d. 24. juni 2020.  

 

Ad punkt 1 – Valg af dirigent og referent. 

A) Andreas Elleby valgtes som dirigent og kunne konstatere, at generalforsamlingen var rettidigt 

indvarslet samt beslutningsdygtig.  

 

B) Frederik Wie Johansen påtog sig at skrive beslutningsreferat. 

 

Ad punkt 2 – Bestyrelsens beretning 

Bestyrelsens beretning var udsendt sammen med indkaldelsen, og formand Kasper Drejer Dyg gav 

derudover en mundtlig beretning. 

 

Der var anledning til at stille spørgsmål og i den forbindelse blev der spurgt ind til erhvervslejemålet 

Hovmestervej 1, og de sager der har været i forbindelse med denne.  

 

Herefter blev beretningen enstemmigt godkendt uden yderligere bemærkninger.  

 

Ad punkt 3 – Forelæggelse af årsregnskab og eventuel revisionsberetning samt godkendelse af 

årsregnskabet -herunder gennemgang af lovpligtigt skema over centrale nøgleoplysninger. 

Dirigenten gennemgik årsrapporten for 2020 samt andelsværdi, opgjort til kr. 24,7781 pr. andelsind-

skud.  

 

Årsrapporten udviste et underskud efter afdrag på kr. 333.117. 

 

Bestyrelsen stillede forslag om hensættelse i andelskroneberegningen og foreslog en andelsværdi på 

kr. 24,7781 pr. andelsindskud.  

 

Efterfølgende blev årsrapport samt forslag til hensættelse samt andelsværdi, som angivet i årsrappor-

ten, enstemmigt godkendt af forsamlingen.  

 

Slutteligt gennemgik dirigenten lovpligtigt skema over centrale nøgleoplysninger. 
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Ad punkt 4 – Forelæggelse af drifts- og likviditetsbudget til godkendelse og beslutning om even-

tuel ændring af boligafgiften. 

Andreas Elleby gennemgik driftsbudgettet for regnskabsåret 2020.  

Budgettet udviser uændret boligafgift.  

 

Budget blev herefter enstemmigt godkendt af forsamlingen.  

 

 

Ad punkt 5 – Forslag  

5.a) Bestyrelsen bemyndiges til eventuelt i samråd med administrator og revisor, til at ompriori-

tere foreningens realkredit- og evt. banklån, herunder omlægge banklån til realkreditlån, indgå 

fastrenteaftaler samt omlægge lån til et højere forrentet lån med henblik på at reducere lånets 

restgæld. Dog kan bestyrelsen ikke ved omprioriteringen forlænge løbetiden med mere end 2 år, 

ligesom et fastforrentet lån ikke kan omlægges til et lån baseret på variable renter uden general-

forsamlingens samtykke. 

 

Dirigenten lod forslaget gå til afstemning, og kunne konstatere, at forslaget var enstemmigt godkendt 

af forsamlingen. 

 

5.b) Bestyrelsen stiller forslag om tilbagetrækning af det godkendte forslag om ret til emhætte 

med udsug til det fri vedtaget på den ordinære generalforsamling 2017 tilbage – Bilag 2. 

Dirigenten gennemgik forslaget, og dertil tilføjede bestyrelsen at denne er blevet gjort bekendt med, at 

Københavns Kommune stiller krav til ventilation af bygninger, uanset om det er boliger, kontorer, 

skoler eller lign. Forvaltningen følger bygningsreglementets krav om, at afkast fra ventilationsanlæg 

skal føres op over taget, enten gennem nye ventilationsrør/kanaler eller via. de eksisterende kanaler el-

ler skorstene, da der ellers kan forekomme lugtgener hos de omkringliggende naboer hvis der føres 

udsug til de fri.  

 

Derudover opfordrer bestyrelsen beboere, som har etableret udtræk til det fri om selv undersøge og 

evt. søge Københavnskommune om tilladelse. Bestyrelsen forstår reglerne, som at en emhætte etable-

ret med udsug til det fri ikke vil være tilladt, og stiller derfor forslag om tilbagetrækning af det tidlige-

re godkendte forslag.  

 

Herefter lod dirigenten forslaget gå til afstemning, og kunne konstatere at tilbagetrækningen af det tid-

ligere godkendte forslag blev vedtaget idet 33 stemte for og 1 stemte blankt.  

 

5.c) Bestyrelsens forslag om tilbagetrækning af det godkendte forslag om udvidelse af parke-

ringsplads i gården vedtaget på den ordinære generalforsamling 2018 tilbage – Bilag 3. 

Dirigenten gennemgik forslaget, og dertil tilføjede bestyrelsen at arbejdet omkring dette skal undersø-

ges yderligere hos Københavns Kommune, når man ønsker at inddrage noget af det grønne areal.  Be-

styrelsen ønsker at arbejde videre på en helhedsløsning i forhold til gård og p-pladserne som kan fore-

lægges på en fremtidig generalforsamling.  
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Med bestyrelsens forslag til tilbagetrækningen af det tidligere godkendte forslag følger også tilbage-

trækningen af forhøjelsen af parkeringsleje, fra kr. 200 til kr. 400 pr. måned, da udvidelsen ikke på 

nuværende tidspunkt træder i kraft.  

 

Herefter lod dirigenten forslaget gå til afstemning, og kunne konstatere at tilbagetrækningen af det tid-

ligere godkendte forslag blev vedtaget idet 31 stemte for og 2 stemte blankt.  

 

5.d) Bestyrelsen stiller forslag om at trække det godkendte forslag p-vagt ordning i gården ved-

taget på den ordinære generalforsamling 2014 tilbage – Bilag 4.  

Dirigenten gennemgik forslaget, og dertil tilføjede bestyrelsen at gården i 2019 er blevet indhegnet og 

at forslaget således ikke er aktuelt.  

 

Herefter lod dirigenten forslaget gå til afstemning, og kunne konstatere at tilbagetrækningen af det tid-

ligere godkendte forslag blev vedtaget idet 30 stemte for og 2 stemte blankt.  

 

5.e) Andelshaver stiller forslag om hunde – Bilag 5.  

Dirigenten gennemgik forslaget, og dertil tilføjede forslagsstillerne at de ønsker at reglen om max. 1 

hund eller 2 katte ændres til max. 2 husdyr pr. husstand, da forslagsstillerne mente det var passende at 

tilpasse den nuværende husorden for at dække de forskellige behov i foreningen.  

 

Herefter lod dirigenten forslaget gå til afstemning, og kunne konstatere, at forslaget ikke blev vedta-

get idet 12 stemte for, 14 imod og 9 stemte blankt.  

 

5.f) Andelshaver stiller forslag om renovering af opgangene– Bilag 6.  

Dirigenten gennemgik forslaget, og dertil tilføjede forslagsstillerne at opgangene ikke er blevet malet 

de sidste 20+ år, og trænger til en opfriskning. 

 

Først satte dirigenten forslaget om maling af opgange i sin helhed til afstemning, og dette blev vedta-

get i det 23 stemte for.   

Herefter lod dirigenten de enkelte fremsatte forslag gå til afstemning.  

 

Forslag1.a – Vi får et firma til at male (inkl. maling af trappeloft).  

7 stemte for, og forslag 1.a bortfaldt derfor.  

Forslag1.b – Vi får et firma til at male (inkl. maling af trappeloft). Vi splitter arbejdet over to 

regnskabsår.   

21 stemte for, og forslag 1.b blev dermed vedtaget. 

Forslag 2.a – Vi får et firma til at male (uden maling af trappeloft). 

Forslag 2.a bortfaldt da forslag 1.b blev vedtaget.  

Forslag 2.b – Vi får et firma til at male (uden maling af trappeloft). Vi splitter arbejdet over to 

regnskabsår.  

Forslag 2.b bortfaldt da forslag 1.b blev vedtaget.  

Forslag 3 – Vi maler selv.  

Forslag 3 bortfaldt da forslag 1.b blev vedtaget.  
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Dirigenten kunne konstatere at forslag 1.b blev vedtaget, og at foreningen skal have malet opgange 

inkl. trappeloft af maler, hvor arbejdet splittes over to regnskabsår med en ca. pris på i alt kr. 265.000 

inkl. moms.  

 

5.g) Indkommet forslag - Andelshaver stiller forslag om opsætning af hjertestarter– Bilag 9.  

Dirigenten gennemgik forslaget om indkøb samt opsætning af hjertestarter i foreningen. 

 

Herefter lod dirigenten forslaget gå til afstemning, og kunne konstatere, at forslaget ikke blev vedta-

get idet 3 stemte for og resten var imod.  

 

Der var dog forslag fra forsamlingen om, at ansøge om en gratis hjertestarter hos Tryg Fonden, og 

Lars Wollesen fra andel 74 tilbød at være tovholder på denne proces samt ansøgning. 

 

5.h) Indkommet forslag - Andelshaver stiller forslag indkøb af bænke til gården– Bilag 10.  

Dirigenten gennemgik forslaget om indkøb af flere bænke til gården som følge af at flere end tidligere 

benytter gården samt de nuværende bænke. Bestyrelsen orienterede at der i forvejen var en bænk i 

kælderen som stod klar til at blive samlet. 

 

Først satte dirigenten forslaget om indkøb af flere bænke i sin helhed til afstemning, og dette blev ved-

taget i det 19 stemte for.   

Herefter lod dirigenten de enkelte fremsatte forslag gå til afstemning.  

 

A - Indkøb af 3 bænke - 1 stemte for. 

B - Indkøb af 2 bænke – 12 stemte for. 

C - Indkøb af 1 bænk – 19 stemte for, og forslag c blev derfor vedtaget. 

 

Dirigenten kunne konstatere at forslag C blev vedtaget, og at foreningen skal indkøbe 1 ny bænk til 

foreningen. 

 

Ad punkt 6 – Vedtægter samt husorden. 

a) Bestyrelsen stiller forslag om opdateret husorden.  

Dirigenten gennemgik bestyrelsens forslag om opdateret husorden.  

 

Punkterne 22 er opdateret, 23 er opdateret, 15 er opdateret, 16 er opdateret og ang. klager er opdateret.  

 

Herefter lod dirigenten husordenen gå til afstemning, og kunne konstatere, at husordenen blev vedta-

get idet 32 stemte for og 1 imod.  

 

b) Bestyrelsen stiller forslag om reviderede vedtægter.  

Dirigenten gennemgik bestyrelsen forslag om revidering af foreningens vedtægter.  

 

Dirigenten oplyste forsamlingen at da der er ikke var 2/3 af andelshaverne til stede, kunne vedtægterne 

kun blive foreløbigt vedtaget, men skulle op til afstemning på førstkommende generalforsamling for at 

være gyldige. 
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Herefter lod dirigenten de reviderede vedtægter samt tilføjelse i § 29, gå til afstemning, og kunne kon-

statere at de reviderede vedtægter var foreløbigt vedtaget med stemmerne 1 imod, 1 blank og 31 for. 

 

Ad punkt 7 – Valg 

a) Formand: Kasper Drejer Dyg var på valg, og genopstillede for en 1-årig periode.  

Kasper Drejer Dyg blev genvalgt som formand for en 1-årig periode.  

 

b) Bestyrelsesmedlemmer: Henriette Bernardes var på valg for en 2-årig periode og Helene 

Normann Rønnow var på valg for en 1-årig periode.  

Både Henriette Bernardes og Helene Normann Rønnow blev genvalgt for henholdsvis en 2-årig og en 

1-årig periode.  

 

c) Suppleanter: Der skulle vælges 1-2 suppleanter for en 1-årig periode. Bestyrelsen ønskede ak-

tive suppleanter til deltagelse i bestyrelsesarbejdet.  

Jesper Jensen blev valgt som suppleant for en 1-årig periode.  

 

Dirigenten kunne herefter konstatere, at bestyrelsen har følgende sammensætning og valgperiode: 

 

Formand:         restende periode 

Kasper Drejer Dyg         1 år 

Bestyrelsesmedlemmer:       

Marianne Larsen         1 år 

Henriette Bernardes        2 år 

Helene Normann Rønnow       1 år 

 

Suppleant    

Jesper Jensen         1 år 

 

d) Revisor: Revisionsfirmaet Edelbo og Lund-Larsen var på valg, og bestyrelsen indstillede at 

foreningen skifter revisor til Data Revision V/Per Larsen.  

 

Bestyrelsen motiverede indstillingen og begrundende denne med at bestyrelsen ønskede en billigere 

revisor samt mere sparring i forbindelse med foreningens økonomi. Bestyrelsen takkede formand Ka-

sper Drejer Dyg for et stort arbejde i forbindelse med dette års regnskab, hvor regnskabet også regn-

skabsteknisk er bragt i orden. 

 

Herefter lod dirigenten indstillingen gå til afstemning, og kunne konstatere, at Data Revision V/Per 

Larsen blev enstemmigt godkendt af forsamlingen.  
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Ad punkt 8 – Eventuelt 

Ny vurderingsmand: 

Gaihede A/S er valgt som ny vurderingsmand i foreningen. Bestyrelsen orienterede kort om arbejdet 

med nye vurderingsmand. Gaihede A/S kontaktoplysninger fremgår både af foreningens hjemmeside 

samt i ProBo.  

 

Status på erhvervslejemål Tagensvej 179, st.th.: 

Beboerne spurgte til status på erhvervslejemål. Der er en sag mellem foreningen og erhvervslejemålet. 

Sagen omhandler kvm fordelingen mellem andelsbolig og erhvervslejemål. 

Trappevask, fejning af kældergange mv. Flere var utilfredse med rengøring, og opfordrerede til at 

dette bliver påtalt overfor rengøringsfirmaet. Bestyrelsen har gennem året arbejdet med foreningens 

kontrakter til leverandører. Der har også været møde med foreningens vicevært. Til efteråret vil besty-

relsen se nærmere på kontrakten vedr. viceværtservice, som trappevask indgår under.  

 

Fester: Husk at varsle med opslag i opgangen og evt. skriv til de berørte naboer på ProBo.  

 

 

Dirigenten hævede herefter generalforsamlingen og takkede for god ro og orden. 

 

 

---ooo00ooo--- 

 

Dirigent  

Underskrives via e-Signatur 

________________________    

Andreas Elleby  

 

Referent  

Underskrives via e-Signatur 

________________________    

Frederik Wie Johansen   

 

 

Bestyrelsen: 

Underskrives via e-Signatur  

___________________________________________________________________________ 

Kasper Drejer Dyg, Marianne Larsen, Henriette Bernardes og Helene Normann Rønnow 
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BOELSKIFTE ADVOKATER A/S CVR NR. 3460 3545 



 



 
Beslutningsreferat 



 
 
År 2020, onsdag den 8. juli kl.19.00 afholdtes ordinær generalforsamling i Andelsboligforeningen 



Alexandrahus på Cafe Bjerget – Bispebjerg Torv 8, 2400 København NV. 



  



38 ud af 66 andelslejligheder var repræsenteret, herunder 11 ved skriftlig og gyldig fuldmagt.  



Endvidere deltog fra Boelskifte Administration A/S direktør Andreas Elleby og administrator Frederik 



Wie Johansen. 



 



Dagsorden i henhold til indkaldelse af d. 24. juni 2020.  



 



Ad punkt 1 – Valg af dirigent og referent. 



A) Andreas Elleby valgtes som dirigent og kunne konstatere, at generalforsamlingen var rettidigt 



indvarslet samt beslutningsdygtig.  



 



B) Frederik Wie Johansen påtog sig at skrive beslutningsreferat. 



 



Ad punkt 2 – Bestyrelsens beretning 



Bestyrelsens beretning var udsendt sammen med indkaldelsen, og formand Kasper Drejer Dyg gav 



derudover en mundtlig beretning. 



 



Der var anledning til at stille spørgsmål og i den forbindelse blev der spurgt ind til erhvervslejemålet 



Hovmestervej 1, og de sager der har været i forbindelse med denne.  



 



Herefter blev beretningen enstemmigt godkendt uden yderligere bemærkninger.  



 



Ad punkt 3 – Forelæggelse af årsregnskab og eventuel revisionsberetning samt godkendelse af 



årsregnskabet -herunder gennemgang af lovpligtigt skema over centrale nøgleoplysninger. 



Dirigenten gennemgik årsrapporten for 2020 samt andelsværdi, opgjort til kr. 24,7781 pr. andelsind-



skud.  



 



Årsrapporten udviste et underskud efter afdrag på kr. 333.117. 



 



Bestyrelsen stillede forslag om hensættelse i andelskroneberegningen og foreslog en andelsværdi på 



kr. 24,7781 pr. andelsindskud.  



 



Efterfølgende blev årsrapport samt forslag til hensættelse samt andelsværdi, som angivet i årsrappor-



ten, enstemmigt godkendt af forsamlingen.  



 



Slutteligt gennemgik dirigenten lovpligtigt skema over centrale nøgleoplysninger. 
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Ad punkt 4 – Forelæggelse af drifts- og likviditetsbudget til godkendelse og beslutning om even-



tuel ændring af boligafgiften. 



Andreas Elleby gennemgik driftsbudgettet for regnskabsåret 2020.  



Budgettet udviser uændret boligafgift.  



 



Budget blev herefter enstemmigt godkendt af forsamlingen.  



 



 



Ad punkt 5 – Forslag  



5.a) Bestyrelsen bemyndiges til eventuelt i samråd med administrator og revisor, til at ompriori-



tere foreningens realkredit- og evt. banklån, herunder omlægge banklån til realkreditlån, indgå 



fastrenteaftaler samt omlægge lån til et højere forrentet lån med henblik på at reducere lånets 



restgæld. Dog kan bestyrelsen ikke ved omprioriteringen forlænge løbetiden med mere end 2 år, 



ligesom et fastforrentet lån ikke kan omlægges til et lån baseret på variable renter uden general-



forsamlingens samtykke. 



 



Dirigenten lod forslaget gå til afstemning, og kunne konstatere, at forslaget var enstemmigt godkendt 



af forsamlingen. 



 



5.b) Bestyrelsen stiller forslag om tilbagetrækning af det godkendte forslag om ret til emhætte 



med udsug til det fri vedtaget på den ordinære generalforsamling 2017 tilbage – Bilag 2. 



Dirigenten gennemgik forslaget, og dertil tilføjede bestyrelsen at denne er blevet gjort bekendt med, at 



Københavns Kommune stiller krav til ventilation af bygninger, uanset om det er boliger, kontorer, 



skoler eller lign. Forvaltningen følger bygningsreglementets krav om, at afkast fra ventilationsanlæg 



skal føres op over taget, enten gennem nye ventilationsrør/kanaler eller via. de eksisterende kanaler el-



ler skorstene, da der ellers kan forekomme lugtgener hos de omkringliggende naboer hvis der føres 



udsug til de fri.  



 



Derudover opfordrer bestyrelsen beboere, som har etableret udtræk til det fri om selv undersøge og 



evt. søge Københavnskommune om tilladelse. Bestyrelsen forstår reglerne, som at en emhætte etable-



ret med udsug til det fri ikke vil være tilladt, og stiller derfor forslag om tilbagetrækning af det tidlige-



re godkendte forslag.  



 



Herefter lod dirigenten forslaget gå til afstemning, og kunne konstatere at tilbagetrækningen af det tid-



ligere godkendte forslag blev vedtaget idet 33 stemte for og 1 stemte blankt.  



 



5.c) Bestyrelsens forslag om tilbagetrækning af det godkendte forslag om udvidelse af parke-



ringsplads i gården vedtaget på den ordinære generalforsamling 2018 tilbage – Bilag 3. 



Dirigenten gennemgik forslaget, og dertil tilføjede bestyrelsen at arbejdet omkring dette skal undersø-



ges yderligere hos Københavns Kommune, når man ønsker at inddrage noget af det grønne areal.  Be-



styrelsen ønsker at arbejde videre på en helhedsløsning i forhold til gård og p-pladserne som kan fore-



lægges på en fremtidig generalforsamling.  
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Med bestyrelsens forslag til tilbagetrækningen af det tidligere godkendte forslag følger også tilbage-



trækningen af forhøjelsen af parkeringsleje, fra kr. 200 til kr. 400 pr. måned, da udvidelsen ikke på 



nuværende tidspunkt træder i kraft.  



 



Herefter lod dirigenten forslaget gå til afstemning, og kunne konstatere at tilbagetrækningen af det tid-



ligere godkendte forslag blev vedtaget idet 31 stemte for og 2 stemte blankt.  



 



5.d) Bestyrelsen stiller forslag om at trække det godkendte forslag p-vagt ordning i gården ved-



taget på den ordinære generalforsamling 2014 tilbage – Bilag 4.  



Dirigenten gennemgik forslaget, og dertil tilføjede bestyrelsen at gården i 2019 er blevet indhegnet og 



at forslaget således ikke er aktuelt.  



 



Herefter lod dirigenten forslaget gå til afstemning, og kunne konstatere at tilbagetrækningen af det tid-



ligere godkendte forslag blev vedtaget idet 30 stemte for og 2 stemte blankt.  



 



5.e) Andelshaver stiller forslag om hunde – Bilag 5.  



Dirigenten gennemgik forslaget, og dertil tilføjede forslagsstillerne at de ønsker at reglen om max. 1 



hund eller 2 katte ændres til max. 2 husdyr pr. husstand, da forslagsstillerne mente det var passende at 



tilpasse den nuværende husorden for at dække de forskellige behov i foreningen.  



 



Herefter lod dirigenten forslaget gå til afstemning, og kunne konstatere, at forslaget ikke blev vedta-



get idet 12 stemte for, 14 imod og 9 stemte blankt.  



 



5.f) Andelshaver stiller forslag om renovering af opgangene– Bilag 6.  



Dirigenten gennemgik forslaget, og dertil tilføjede forslagsstillerne at opgangene ikke er blevet malet 



de sidste 20+ år, og trænger til en opfriskning. 



 



Først satte dirigenten forslaget om maling af opgange i sin helhed til afstemning, og dette blev vedta-



get i det 23 stemte for.   



Herefter lod dirigenten de enkelte fremsatte forslag gå til afstemning.  



 



Forslag1.a – Vi får et firma til at male (inkl. maling af trappeloft).  



7 stemte for, og forslag 1.a bortfaldt derfor.  



Forslag1.b – Vi får et firma til at male (inkl. maling af trappeloft). Vi splitter arbejdet over to 



regnskabsår.   



21 stemte for, og forslag 1.b blev dermed vedtaget. 



Forslag 2.a – Vi får et firma til at male (uden maling af trappeloft). 



Forslag 2.a bortfaldt da forslag 1.b blev vedtaget.  



Forslag 2.b – Vi får et firma til at male (uden maling af trappeloft). Vi splitter arbejdet over to 



regnskabsår.  



Forslag 2.b bortfaldt da forslag 1.b blev vedtaget.  



Forslag 3 – Vi maler selv.  



Forslag 3 bortfaldt da forslag 1.b blev vedtaget.  
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Dirigenten kunne konstatere at forslag 1.b blev vedtaget, og at foreningen skal have malet opgange 



inkl. trappeloft af maler, hvor arbejdet splittes over to regnskabsår med en ca. pris på i alt kr. 265.000 



inkl. moms.  



 



5.g) Indkommet forslag - Andelshaver stiller forslag om opsætning af hjertestarter– Bilag 9.  



Dirigenten gennemgik forslaget om indkøb samt opsætning af hjertestarter i foreningen. 



 



Herefter lod dirigenten forslaget gå til afstemning, og kunne konstatere, at forslaget ikke blev vedta-



get idet 3 stemte for og resten var imod.  



 



Der var dog forslag fra forsamlingen om, at ansøge om en gratis hjertestarter hos Tryg Fonden, og 



Lars Wollesen fra andel 74 tilbød at være tovholder på denne proces samt ansøgning. 



 



5.h) Indkommet forslag - Andelshaver stiller forslag indkøb af bænke til gården– Bilag 10.  



Dirigenten gennemgik forslaget om indkøb af flere bænke til gården som følge af at flere end tidligere 



benytter gården samt de nuværende bænke. Bestyrelsen orienterede at der i forvejen var en bænk i 



kælderen som stod klar til at blive samlet. 



 



Først satte dirigenten forslaget om indkøb af flere bænke i sin helhed til afstemning, og dette blev ved-



taget i det 19 stemte for.   



Herefter lod dirigenten de enkelte fremsatte forslag gå til afstemning.  



 



A - Indkøb af 3 bænke - 1 stemte for. 



B - Indkøb af 2 bænke – 12 stemte for. 



C - Indkøb af 1 bænk – 19 stemte for, og forslag c blev derfor vedtaget. 



 



Dirigenten kunne konstatere at forslag C blev vedtaget, og at foreningen skal indkøbe 1 ny bænk til 



foreningen. 



 



Ad punkt 6 – Vedtægter samt husorden. 



a) Bestyrelsen stiller forslag om opdateret husorden.  



Dirigenten gennemgik bestyrelsens forslag om opdateret husorden.  



 



Punkterne 22 er opdateret, 23 er opdateret, 15 er opdateret, 16 er opdateret og ang. klager er opdateret.  



 



Herefter lod dirigenten husordenen gå til afstemning, og kunne konstatere, at husordenen blev vedta-



get idet 32 stemte for og 1 imod.  



 



b) Bestyrelsen stiller forslag om reviderede vedtægter.  



Dirigenten gennemgik bestyrelsen forslag om revidering af foreningens vedtægter.  



 



Dirigenten oplyste forsamlingen at da der er ikke var 2/3 af andelshaverne til stede, kunne vedtægterne 



kun blive foreløbigt vedtaget, men skulle op til afstemning på førstkommende generalforsamling for at 



være gyldige. 
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Herefter lod dirigenten de reviderede vedtægter samt tilføjelse i § 29, gå til afstemning, og kunne kon-



statere at de reviderede vedtægter var foreløbigt vedtaget med stemmerne 1 imod, 1 blank og 31 for. 



 



Ad punkt 7 – Valg 



a) Formand: Kasper Drejer Dyg var på valg, og genopstillede for en 1-årig periode.  



Kasper Drejer Dyg blev genvalgt som formand for en 1-årig periode.  



 



b) Bestyrelsesmedlemmer: Henriette Bernardes var på valg for en 2-årig periode og Helene 



Normann Rønnow var på valg for en 1-årig periode.  



Både Henriette Bernardes og Helene Normann Rønnow blev genvalgt for henholdsvis en 2-årig og en 



1-årig periode.  



 



c) Suppleanter: Der skulle vælges 1-2 suppleanter for en 1-årig periode. Bestyrelsen ønskede ak-



tive suppleanter til deltagelse i bestyrelsesarbejdet.  



Jesper Jensen blev valgt som suppleant for en 1-årig periode.  



 



Dirigenten kunne herefter konstatere, at bestyrelsen har følgende sammensætning og valgperiode: 



 



Formand:         restende periode 



Kasper Drejer Dyg         1 år 



Bestyrelsesmedlemmer:       



Marianne Larsen         1 år 



Henriette Bernardes        2 år 



Helene Normann Rønnow       1 år 



 



Suppleant    



Jesper Jensen         1 år 



 



d) Revisor: Revisionsfirmaet Edelbo og Lund-Larsen var på valg, og bestyrelsen indstillede at 



foreningen skifter revisor til Data Revision V/Per Larsen.  



 



Bestyrelsen motiverede indstillingen og begrundende denne med at bestyrelsen ønskede en billigere 



revisor samt mere sparring i forbindelse med foreningens økonomi. Bestyrelsen takkede formand Ka-



sper Drejer Dyg for et stort arbejde i forbindelse med dette års regnskab, hvor regnskabet også regn-



skabsteknisk er bragt i orden. 



 



Herefter lod dirigenten indstillingen gå til afstemning, og kunne konstatere, at Data Revision V/Per 



Larsen blev enstemmigt godkendt af forsamlingen.  
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Ad punkt 8 – Eventuelt 



Ny vurderingsmand: 



Gaihede A/S er valgt som ny vurderingsmand i foreningen. Bestyrelsen orienterede kort om arbejdet 



med nye vurderingsmand. Gaihede A/S kontaktoplysninger fremgår både af foreningens hjemmeside 



samt i ProBo.  



 



Status på erhvervslejemål Tagensvej 179, st.th.: 



Beboerne spurgte til status på erhvervslejemål. Der er en sag mellem foreningen og erhvervslejemålet. 



Sagen omhandler kvm fordelingen mellem andelsbolig og erhvervslejemål. 



Trappevask, fejning af kældergange mv. Flere var utilfredse med rengøring, og opfordrerede til at 



dette bliver påtalt overfor rengøringsfirmaet. Bestyrelsen har gennem året arbejdet med foreningens 



kontrakter til leverandører. Der har også været møde med foreningens vicevært. Til efteråret vil besty-



relsen se nærmere på kontrakten vedr. viceværtservice, som trappevask indgår under.  



 



Fester: Husk at varsle med opslag i opgangen og evt. skriv til de berørte naboer på ProBo.  



 



 



Dirigenten hævede herefter generalforsamlingen og takkede for god ro og orden. 



 



 



---ooo00ooo--- 



 



Dirigent  



Underskrives via e-Signatur 



________________________    



Andreas Elleby  



 



Referent  



Underskrives via e-Signatur 



________________________    



Frederik Wie Johansen   



 



 



Bestyrelsen: 



Underskrives via e-Signatur  



___________________________________________________________________________ 



Kasper Drejer Dyg, Marianne Larsen, Henriette Bernardes og Helene Normann Rønnow 
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c1GNJ/1KTgRtSTl7L2ulamrVF9U3pSpymoEc0A==

 
 
  
  
   
  signtext 
  RequestIssuer ZXNpZ25hdHVyIERLIEFwUw==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKGlQaG9uZTsgQ1BVIGlQaG9uZSBPUyAxM181XzEgbGlrZSBNYWMgT1MgWCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNjA1LjEuMTUgKEtIVE1MLCBsaWtlIEdlY2tvKSBWZXJzaW9uLzEzLjEuMSBNb2JpbGUvMTVFMTQ4IFNhZmFyaS82MDQuMQ==
  challenge -2408074681518190870
  hashsumB 456c4d92HzW240236257/SHA512/36D5CBD947A2C8799CF2D4100EE04777DF7ABE4404FCD206FBD95EF33A0BE9423BBE2BA553F50B553D14B4E9CE18BAF06B9B9A8CC1597F52C9CF0D263CE18E51
  TimeStamp MjAyMC0wOC0wMiAxMDo0MjoyNyswMjAw




  
 
 
 
 
 
 4LqvQuxQ78EqiMSkA6BA33ociN9xR9oU9CFiqKQ+hbg=


 
szACfx2dPpKvmBuDw/efcq4DcoS4GfKAcbzMpitVmZVDBVmzfRAhvHImjdwg60/tdNngLVMNIJx7
wBeiuJaapDI882sQKoa7vlidlrJytGczmRX/F4uQLQ19dl86nbAgVv/MBdK7cx5czIfUbigjohW2
i8sTO3TD8uM6309kFWFhGoqQeiikNVd4JTa9Bza1YWpByvUPHooqOqhkH9sPXwlwknIk5cwz3tTv
rEWFLuE5QxRTicYClMoqbS2CB3OXYmPLm6MV/Uf0HSqpLwSNSnJjIj25JVRgiTuhXj3qOMC7aw+7
TrHy/8yiUttrZE2kXA+Q3NiMBhXlgDJB2tdDvg==

 
 
  
  
   
  signtext 
  RequestIssuer ZXNpZ25hdHVyIERLIEFwUw==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKE1hY2ludG9zaDsgSW50ZWwgTWFjIE9TIFggMTBfMTNfNikgQXBwbGVXZWJLaXQvNjA1LjEuMTUgKEtIVE1MLCBsaWtlIEdlY2tvKSBWZXJzaW9uLzEzLjEuMiBTYWZhcmkvNjA1LjEuMTU=
  challenge 3415235818560096496
  hashsumB 456c4d92HzW240236257/SHA512/36D5CBD947A2C8799CF2D4100EE04777DF7ABE4404FCD206FBD95EF33A0BE9423BBE2BA553F50B553D14B4E9CE18BAF06B9B9A8CC1597F52C9CF0D263CE18E51
  TimeStamp MjAyMC0wNy0yOSAxNzo0MTo0NCswMjAw




  
 
 
 
 
 
 gV8bM68E0SxHByKaZ4NujKoD8xx4NK9rff8ZGiTWvZY=


 
H8g/YPPTLi7yae0OZ8JLnOYqecGROPwjze9tVxPb48BxYwlqI2dli4ygiyHowZxkLkNGg1CkMJp/
OlMDMZGjvz2dogMz8vZSlE8uy3Mc56iOWxISHwF8ybq7FGvdC9+Ta3yopKhR9gn4qmGzO17+0RP8
tSjGbnRq9o1XlkWWrC8WDqzMZ6vW8Dr7CketwkIdpad9U/XOz1KLMVjq6TfIMFzk0Udax3a3ly6v
ONvZ4Gam3mVjhRol7FFcNEi3vaa2ltgTcZpy6Cnjm0DwRfMchg3QVkcQW12jsgstWDpvEEoXKrHp
SOYgadGpwvYDCQ4u30qvhE+6gTbhHVQU91K/Qg==

 
 
  
  
   
  signtext 
  RequestIssuer ZXNpZ25hdHVyIERLIEFwUw==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKGlQaG9uZTsgQ1BVIGlQaG9uZSBPUyAxM181XzEgbGlrZSBNYWMgT1MgWCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNjA1LjEuMTUgKEtIVE1MLCBsaWtlIEdlY2tvKSBWZXJzaW9uLzEzLjEuMSBNb2JpbGUvMTVFMTQ4IFNhZmFyaS82MDQuMQ==
  challenge 5800066174679378700
  hashsumB 456c4d92HzW240236257/SHA512/36D5CBD947A2C8799CF2D4100EE04777DF7ABE4404FCD206FBD95EF33A0BE9423BBE2BA553F50B553D14B4E9CE18BAF06B9B9A8CC1597F52C9CF0D263CE18E51
  TimeStamp MjAyMC0wNy0yOSAxNzozMDoyOCswMjAw
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